

PARTS IDENTIFICATION OF STARKNITTER

织法切换键用于在环织和平织两种织法之间切换
This knit switch for switching between Plain Knit and loop Knit

★ 上(①)为平织 Up(①) Plain Knit
★ 下(②)为环织 Dn(②) Tube Knit

Thread Inlet 入线口
钩 Hook
钩内 Inner Space
针体 Needle's Stem
织针(22根) Knitting Needles(22)

建议毛线的使用紧密度

Suggestion on the degree of thread's tightness

按照顺序将毛线绕在线架上
Put the thread on the thread holder in order

① 紧密度 Tight
② 中等密度 Moderate
③ 松密度 Loose

开始编织前的练习
PRACTICE BEFORE STARTING TO KNIT

把主体放到一个平整的桌面或台面上,把织机切换键拨到“环织”上(②)位置,挂毛线之前,先把手柄沿顺时针方向转动习惯后就可以试着往机上挂毛线了。

Put the main body on a stable, flat tabletop and set the knit switch to “Tube Knit” up (②) position. Turn the handle clockwise for a while to get familiar with such operation. Then you can start to set thread onto the unit

如何挂毛线

HOW TO SET THREAD

1. 把织法切换键设到环织上(②)位置.
Set the knit switch to “Tube Knit” up (②) position.
2. 把毛线往筒内向下放
Lower the thread into the cylinder.
3. 把手柄从身边转向前方、身边一侧中央的织针会伸上来让你挂毛线。
In the above-mentioned way, alternately guide the thread pass the hook's inner space and the back of the needles till the thread circles the cylinder once. If the thread has been correctly set, it should finally pass the back of the last needle.
4. 以上述方法,依次在针1钩内,针2背面交替着挂上毛线,直至绕圆筒一圈。正确地挂完一圈后,毛线应该是从最后的一根针的背面穿过入线口。
Turn the handle forward. The central needle right before you will go up. Set the thread to the inner space of the hook of needle 1 to the right of the thread inlet, as the figure shows.
5. 按照之前介绍的方法挂好毛线后,就可以开始纺织了。转动手柄的同时要把入线口前面的毛线放松。在一、二、三圈内一定要慢转动手柄,不宜太快。在四五圈后应把筒内线头往下拉紧,然后一步纺织。
After correctly setting the thread onto the unit, you can go on to knit. While turning the handle, remember to loosen the thread in front of the thread inlet. Turn the handle slowly in the first three circles. After four or five circles, remember to pull the thread end in the cylinder tight before going on.

4. 挂毛线的方法为隔一针挂一次。在针1处让毛线穿过钩内,在针2处则让毛线从针背后通过,在针3处又重新让毛线穿过钩内。同时手柄要顺时针方向慢慢转动。

4. The method of setting thread is to hang one thread for two needles. Let the thread pass through the hook of needle 1, let the thread pass through the back of needle 2, and let the thread pass through the hook of needle 3 again. Turn the handle clockwise slowly.

6. 如图所示,把毛线从上面穿入到线口处连接线架。

As shown in the figure, let the thread pass through the thread inlet then put it on the thread holder.

Thread 毛线口
线架 Thread holder

基本的纺织方法

BASIC KNITTING METHODS

环织的方法
TUBE KNIT METHOD

环织的织物在编织完的造型如右图所示。
A tube-knitted fabric will look as the right figure shows.

织物的直径约20cm,长度不限。
Diameter about 20cm and length free.

1. 按照之前介绍的方法挂好毛线后,就可以开始纺织了。转动手柄的同时要把入线口前面的毛线放松。在一、二、三圈内一定要慢转动手柄,不宜太快。在四五圈后应把筒内线头往下拉紧,然后一步纺织。

After correctly setting the thread onto the unit, you can go on to knit. While turning the handle, remember to loosen the thread in front of the thread inlet. Turn the handle slowly in the first three circles. After four or five circles, remember to pull the thread end in the cylinder tight before going on.

毛线快用完了或要换别的颜色的毛线时...
When the thread is running out or when you want to change to another thread of different color....

打结的方法
To Tie A Knot
剪掉 Cut off
打结后请用剪刀剪掉
Please cut off surplus thread ends after tying the knot.

如图所示,把毛线剪断并接上新的毛线。之后,又可转动手柄继续编织下去了。
Sever the thread and join with the new thread, as the figure shows. Then you can turn the handle to go on knitting.

如何让织物和织机分离

HOW TO SEPARATE FABRIC FROM KNITTER

1. 把毛线从入线口处取出,在离织物约30cm处剪断毛线
Remove the thread from the thread inlet, and sever at a point about 30cm from the fabric.
2. 抓住剪断剩余的线与内筒垂直,沿顺时针方向转动手柄,让圆筒慢慢旋转,让织物与织针最终分离。
Hold the thread end vertically and turn the handle clockwise for the cylinder to rotate slowly. The fabric will then be gradually separated from the needles.
3. 把完成织物轻轻地从主体下部取出来,请小心,不要让织物散开
Carefully remove the fabric from under the main body. Make sure the stitches will not break down.

脱针
Take the thread off
注: (接前8页处理
* Follow the process in page 8 to end the final thread)

方法① 机上收针
Method ① End the thread on the knitter
方法② 离机收针
Method ② End the thread without the knitter

如何处理环织法中的起始线头和结束线头

HOW TO TREAT THREAD ENDS IN LOOP KNITTING

1. 处理结束线头
FINAL THREAD END

编织时请多织一些,在织物与织机分离后再拆掉多余的部分,这样可以让目更整齐一些。
To make the stitches look neat, please knit a little more than necessary and then undo the surplus part.

1. 把结束线头穿过毛线针的针孔。
Guide the final thread end through the eye of the knitting needle.
2. 让毛线针穿过一圈,穿过边上的全部凹槽。
Guide the knitting needle through all the edge stitches once.
3. 在最后的织目处,也不要忘记让毛线针穿过。
Do not forget to guide the knitting needle through the final stitch.
4. 把毛线张成一个环型,让毛线针穿过后系紧。
Form a loop with the thread, guide the knitting needle through the loop and pull tight.

5. 如果毛线没有良好的与织针脱离,也可以使用带钩的毛线针来帮忙。
If the thread can't be smoothly separated from the needles, you can use the special knitting needle included in this product to help.

6. 对于多余的毛线可以多留一些到织物上,然后剩余的剪掉。
Sew some more thread onto the fabric and cut off the surplus end.

7. 这是平口锁目
This is a plain knot

8. 处理起始线头
STARTING THREAD END

1. 拉动起始线头,直至该端收拢闭合。
Pull the starting thread end till the end of the fabric closes up.
2. 把起始线头穿过毛线针的针孔,然后以图示方法把毛线针穿到织物上。
Guide the starting thread end through the eye of the knitting needle, and insert the knitting needle through the fabric as the figure shows.
3. 形成一个环形,让毛线针穿过环后系紧。
Form a loop with the thread, guide the knitting needle through the loop and pull tight.
4. 对于多余的毛线,可以先缝一些到织物上,然后把剩余的剪掉。
Sew some more thread onto the fabric and cut off the surplus end.

5. 这是帽型锁目
This is a cap knot

平织的织法

PLAIN KNIT METHOD

1. 平织的织物在编织完的造型如右图所示。
When you have finished knitting, set the knit switch to “Tube Knit” up (②) position, and separate the fabric from the knitter. (Please refer to relevant instructions in the “How to Separate Fabric from Knitter”.)
收针的方法与环织模式一样。
The way of ending thread is same as the method of Tube knitting.
2. 把手柄沿逆时针方向一直转到限制位为止
Turn the handle counterclockwise till the limit
3. 按照环织挂毛中的顺序,把毛线挂到织机上。
According to step one of the loop knitting method to set the thread onto the knitter.
4. 按照“环织的织法”中的第1针与第2针的说明开始纺织,当手柄转到限制位后,换沿逆时针方向转动手柄,停住后换成顺时针方向转动。如此交替着交换手柄的转动方向,一直编织下去。
Start knitting as directed in the “method”. When the handle reaches the limit, change to turn it counterclockwise. When it is stopped, change again to turn it clockwise. In this way, go on knitting by turning the handle clockwise and counterclockwise alternately.

此线一定松
Keep it loose.

※ 注意毛线一定要放松。
Keep the thread loose.

5. 完成织物时,请把切换键换到环织法上(②)位置,让织物从织机上分离下来,分离时请参照“如何让织物和织机分离”的说明。

When you have finished knitting, set the knit switch to “Tube Knit” up (②) position, and separate the fabric from the knitter. (Please refer to relevant instructions in the “How to Separate Fabric from Knitter”.)

收针的方法与环织模式一样。
The way of ending thread is same as the method of Tube knitting.

方法① 机上收针
Method ① End the thread on the knitter
方法② 离机收针
Method ② End the thread without the knitter

6. 处理起始线头
STARTING THREAD END

1. 把起始线头穿过毛线针的针孔。
Guide the starting thread end through the eye of the knitting needle.
2. 把毛线张成一个环形,让毛线针穿过环后系紧。
Form a tube with the thread, guide the knitting needle through the loop and pull tight.
3. 对于多余的毛线,可以先缝一些到织物上,然后把剩余的剪掉。
Sew some more thread onto the fabric and cut off the surplus end.

7. 处理结束线头
FINAL THREAD END

1. 拉动起始线头,直至该端收拢闭合。
Pull the starting thread end till the end of the fabric closes up.
2. 把起始线头穿过毛线针的针孔,然后以图示方法把毛线针穿到织物上。
Guide the starting thread end through the eye of the knitting needle, and insert the knitting needle through the fabric as the figure shows.
3. 形成一个环形,让毛线针穿过环后系紧。
Form a loop with the thread, guide the knitting needle through the loop and pull tight.
4. 对于多余的毛线,可以先缝一些到织物上,然后把剩余的剪掉。
Sew some more thread onto the fabric and cut off the surplus end.

8. 如何处理平织法中的起始线头和结束线头
HOW TO TREAT THREAD ENDS IN PLAIN KNITTING

1. 处理结束线头
FINAL THREAD END

纺织时请多织一些,在织物与织机分离后再拆掉多余部分,这样可以让织物的织目整齐。
To make the stitches look neat, please knit a little more than necessary and then undo the surplus part.

2. 按照“环织的织法”中的第1针与第2针的说明开始纺织,当手柄转到限制位后,换沿逆时针方向转动手柄,停住后换成顺时针方向转动。如此交替着交换手柄的转动方向,一直编织下去。
Start knitting as directed in the “method”. When the handle reaches the limit, change to turn it counterclockwise. When it is stopped, change again to turn it clockwise. In this way, go on knitting by turning the handle clockwise and counterclockwise alternately.

此线一定松
Keep it loose.

警告语:本说明书是按本产品而言,在专业性行业中有所不同,织物的使用属玩具型,小孩以用做围巾、袜套、手套、成人帽也可以按自己喜欢织成多种颜色。

CAUTION: This product is intended for household knitting of colorful children's wear such as scarf, glove and cap and other things. Knitting methods introduced in the manual are only for knitting on this product and may differ from industrial knitting methods.

1. 把起始线头穿过毛线针的针孔。
Guide the starting thread end through the eye of the knitting needle.
2. 把毛线张成一个环形,让毛线针穿过环后系紧。
Form a tube with the thread, guide the knitting needle through the loop and pull tight.
3. 对于多余的毛线,可以先缝一些到织物上,然后把剩余的剪掉。
Sew some more thread onto the fabric and cut off the surplus end.

4. 处理起始线头
STARTING THREAD END

1. 把起始线头穿过毛线针的针孔。
Guide the starting thread end through the eye of the knitting needle.
2. 把毛线张成一个环形,让毛线针穿过环后系紧。
Form a tube with the thread, guide the knitting needle through the loop and pull tight.
3. 对于多余的毛线,可以先缝一些到织物上,然后把剩余的剪掉。
Sew some more thread onto the fabric and cut off the surplus end.

5. 处理结束线头
FINAL THREAD END

1. 拉动起始线头,直至该端收拢闭合。
Pull the starting thread end till the end of the fabric closes up.
2. 把起始线头穿过毛线针的针孔,然后以图示方法把毛线针穿到织物上。
Guide the starting thread end through the eye of the knitting needle, and insert the knitting needle through the fabric as the figure shows.
3. 形成一个环形,让毛线针穿过环后系紧。
Form a loop with the thread, guide the knitting needle through the loop and pull tight.
4. 对于多余的毛线,可以先缝一些到织物上,然后把剩余的剪掉。
Sew some more thread onto the fabric and cut off the surplus end.